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town hall meetIngs eIndhoVen en nIjmegen drUk beZoCht

afgelopen week gaf rick Clemmer tijdens twee zeer druk bezochte town hall meetings een update over onze financiële resultaten,

de vooruitzichten en natuurlijk de aanstaande fusie met Freescale. Zowel in eindhoven als in nijmegen was de opkomst enorm en

waren er veel vragen die vooral betrekking hadden op hoe je twee bedrijven succesvol kunt integreren en hoe je omgaat met de

verschillende culturen binnen de twee bedrijven. 

...........................................................................................................................

VakbondsoVerleg oVer Cao

donderdagmiddag 12 november heeft de onderhandelings-

delegatie van nXP overleg gevoerd met de 4 vakorganisaties op

het kantoor van de Unie in Culemborg. 

Zoals tijdens townhall meetings en in nl Xpress aangegeven

concentreren de cao-onderhandelingen zich op dit moment met

name op de collectieve loonsverhoging en de bonussyste-

matiek.

bonUs

nXP heeft de bonden op 12 november een aanbod gedaan voor

de herintroductie van een 3% bonus (on-target) voor het annual

Incentive Plan voor de vakgroepen tot en met 45 met ingang van

2016. dit  aanbod is gedaan onder de voorwaarde dat de 1%

loonsverhoging die deze groep op 1 september 2014 heeft

gehad bij de afschaffing van de bonusregeling, in mindering

wordt gebracht op de eerstvolgende cao verhoging.

ColleCtIeVe VerhogIng en looPtIjd

daarnaast heeft nXP voorgesteld om een cao voor 2 jaar af te

spreken.  hiermee wordt duidelijkheid gegeven over de 

arbeidsvoorwaarden  in een periode die hectisch zal zijn als 

gevolg van de integratie met Freescale. nXP heeft in het kader

van deze 2-jarige looptijd voorgesteld om een collectieve 

verhoging in te voeren van 1,6% per 1 januari 2016 en 1,6% per

1 januari 2017 voor vakgroepen tot en met 70. 

op het eerste percentage van 1 januari 2016 zal voor de 

medewerkers tot en met vakgroep 45 dan 1% in mindering 

gebracht worden, zoals hierboven aangegeven: voor deze vak-

groepen geldt per januari 2016 dus een verhogingspercentage

van 0,6% en 1,6 % per 1 januari 2017. 
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Voor de vakgroepen 80 en 90 stelt nXP voor om wederom een

beloningsmatrix toe te passen gelijk aan die van 1 april 2015 (zie

bijlage j van de cao) waarbij de cao-verhogingen als leidraad

dienen om tot deze merit matrix te komen.

soCIaal Plan

we zijn blij te kunnen meedelen dat de leden van de VhP2 

inmiddels met het nieuwe sociaal plan hebben ingestemd.

leden van de Unie zullen voor het einde van deze maand stem-

men. we hebben FnV en CnV uitdrukkelijk verzocht de 

stemming over het sociaal plan los te koppelen van de stem-

ming over de cao om medewerkers die hun baan verliezen door

de fusie met Freescale zo snel mogelijk duidelijkheid te kunnen

geven over het toepasselijke sociaal plan. FnV en CnV hebben

toegezegd dit voor te leggen aan hun kaderleden op 19 

november a.s.

hoe Verder?

de vakorganisaties hebben aangegeven het aanbod van nXP

te gaan bespreken met hun achterban. er is een vervolgafspraak

gemaakt voor een volgend cao-overleg op vrijdag 11 decem-

ber in eindhoven.

..............................................................

Congres ‘grenZeloZe 

medeZeggensChaP’

dIaloogmodel ondernemIngsraad erkend als ‘best

PraCtICe’

begin november was de ondernemingsraad van nXP gastheer

van het congres 'grenzeloze medezeggenschap' dat plaatsvond

op de high tech Campus eindhoven. we ontvingen de leden

van de stichting multi nationale ondernemingsradenoverleg.

hiertoe behoren de ondernemingsraden van alle grote 

nederlandse internationale ondernemingen, zoals shell, 

Unilever, dsm etc. daarnaast namen ook bestuurders en leden

van de raden van commissarissen van die ondernemingen deel

aan het congres, waar de vraag centraal stond hoe onderne-

mingsraden invloed kunnen blijven uitoefenen en hun positie

kunnen behouden in een steeds internationaler wordende 

organisatie. 

ook onze ondernemingsraad heeft te maken met een steeds

internationaler wordende organisatie en heeft een goed 

antwoord gevonden hoe hier in de praktijk mee om te gaan. 

de redactie sprak met de voorzitter van de or, jannes marinus,

over hoe zij met de bestuurder communiceren. jannes: “wij 

gebruiken daarvoor het dialoogmodel van adviesbureau 

berenschot. In het dialoogmodel informeert de bestuurder

(guido dierick) de ondernemingsraad vroegtijdig over strate-

gische veranderingen. belangrijk hierbij is het onderlinge 

vertrouwen tussen de partijen. de or heeft dit model bij nXP nu

succesvol in praktijk gebracht en dat is niet onopgemerkt 

gebleven. tijdens het congres werd onze manier van werken als

‘best practice’ aangemerkt als het gaat om de verhouding 

tussen bestuurder en or en daar ben ik als voorzitter van de

ondernemingsraad bijzonder trots op.” 

goUden drIehoek

“we zijn een paar jaar geleden met dit model begonnen en

hebben het toegepast bij diverse adviesaanvragen en 

discussies met de bestuurder over strategische vraagstukken.

Inmiddels behoort het dialoogmodel tot onze standaardwerk-

wijze in de omgang met zowel bestuurder als de raad van 

Commissarissen (de zogeheten gouden driehoek). het gaat

binnen deze driehoek om samenwerking, vroegtijdige betrok-

kenheid en het strikt hanteren van het principe van halen en

brengen van informatie. wel met behoud van ieder zijn eigen

verantwoordelijkheid. dankzij deze werkwijze kunnen we als or

interactief invloed uitoefenen op de plannen en zijn we af van de

eindeloze vraag- en antwoordspelletjes en het strikt houden aan

termijnen.” 

De drie hoofdrolspelers: Guido Dierick, Jannes Marinus en 

Henk Volberda. 

maar wat leVert dIt oP?

jannes: “het dialoogmodel heeft veel voordelen zoals: begrip

voor elkaars positie, een definitieve adviesaanvraag waarin alle

majeure punten van de or zijn geadresseerd, kortere 

doorlooptijden, heldere adviezen aan de bestuurder en heldere

besluiten van de bestuurder zonder verrassingen achteraf.

kortom: een snel, effectief, transparant en gedragen besluit-

vormingsproces voor alle betrokkenen in de gouden driehoek.”

ook bestuurder guido dierick en henk Volberda (lid rvC en 

professor aan de erasmus Universiteit) zijn zeer te spreken over

de nieuwe werkwijze binnen nXP en trots op het feit dat dit nu

als ‘best practice’ erkenning krijgt. 
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guido: “Ik zie het dialoogmodel als een mooi voorbeeld van het

in nederland vaak zo succesvolle polderen. met onze 2700 werk-

nemers is nXP nederland straks wat aantal werknemers betreft

6% van de totale onderneming. een belangrijke 6% vinden wij,

want we hebben hier het hoofdkantoor, veel r&d en onze grote

fabriek in nijmegen, maar we moeten onze ogen niet sluiten

voor het feit dat 94% van de werknemers in een setting werkt

waar de relatie werknemer-werkgever anders vormgegeven is.

en dat veel van de besluitvorming door de raad van bestuur zijn

voornaamste impact heeft buiten de onderneming waar wij voor

staan: nXP nederland. Voor de impact op nXP nederland maak

ik heel graag gebruik van het dialoogmodel. het heeft bij ons in

de praktijk bewezen veel toegevoegde waarde te bieden, zowel

voor de werknemers als voor de onderneming.”

henk: “bedrijven moeten steeds sneller inspelen op verande-

ringen in technologie en markten en vele managers zien mede-

zeggenschap dan als een vertraging van het besluitvormings-

proces. Vaak staan de belangen van de aandeelhouders boven-

aan. ons onderzoek (de erasmus Concurrentie- en Innovatie

monitor 2015) laat echter zien dat aandacht voor medewerkers

juist een belangrijke aanjager is voor innovatie. medezeggen-

schap van medewerkers leidt tot betere en meer gedragen 

besluitvorming. Zij dragen bottom-up kennis aan, communice-

ren met de achterban, en kunnen plannen bijstellen, verbeteren

of verfijnen. het gehanteerde dialoogmodel binnen nXP zorgt

bovendien voor een snelle en efficiënte besluitvorming. Vroeg-

tijdige betrokkenheid van de or, transparantie in de besluit-

vorming en wederzijds respect van bestuur, rvC en or 

maakt het dus mogelijk om draagvlak te verhogen, de kwaliteit

van de voorstellen te verbeteren en snelheid in de uitvoering te

realiseren. dat is uiteindelijk ook in het belang van de aandeel-

houder.” 

..............................................................

Vrede Van nIjmegen PennIng Voor 

eUroPees hoF Voor de reChten Van

de mens

de Vrede van nijmegen Penning van 2016 wordt toegekend aan

het europees hof voor de rechten van de mens. het europees

hof krijgt de penning voor haar bijdrage aan de ontwikkeling

van europa en de bescherming van de rechten van de mens. 

de penning wordt in het najaar van 2016 uitgereikt in de 

stevenskerk in nijmegen waarna guido raimondi, president van

het hof, de Vrede van nijmegenlezing zal uitspreken. ‘het is

voor het hof een grote eer om deze prijs in ontvangst te nemen

en een teken van erkenning voor onze bijdrage aan vrede en 

tolerantie op ons continent.’

Guido Dierick had de eer om samen met

burgemeester Bruls en de vice-voorzitter van

de Radboud Universiteit, Wilma de Koning, de

naam bekend te maken. Zij deden dit door samen een puzzel te leggen

in de hal van het Grotiusgebouw van de Radboud Universiteit (Rechten-

faculteit).  

sinds 1959 is het europees hof voor de rechten van de mens de

belangrijkste hoeder van de rechten van de mens in europa.

niet eerder was er een internationale rechterlijke instantie die

toegankelijk is voor individuele slachtoffers van mensen-

rechtenschendingen, en die voor de europese staten bindende

uitspraken kan doen.

het hof is er eerst en vooral om rechtsherstel te bieden bij grote

en ernstige problemen. het tikt staten op de vingers bij 

mensonterende gevangenisomstandigheden, bij verdwijningen

en foltering tijdens burgeroorlogen, bij politiegeweld, of bij 

politiek gemotiveerde gevangenschap. het hof is er daarnaast

voor de lastige grondrechtenvraagstukken van onze tijd, zoals

de rechten van vluchtelingen en immigranten, de bescherming

van persoonsgegevens en discriminerende uitlatingen van 

politici. het europees hof voor de rechten van de mens speelt

een cruciale rol in de bescherming van de mensenrechten en

krijgt daarom de Vrede van nijmegen Penning 2016.

Zie voor meer informatie:

https://nl.wikipedia.org/wiki/Vrede_van_Nijmegen en: 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Vrede_van_Nijmegen_Penning

..............................................................

looPbaanIndICotor, bePaal je

eIgen ‘emPloyabIlItywaarde’

nXP streeft ernaar om haar arbeidsvoorwaarden steeds te laten

aansluiten bij de trends in de samenleving en ontwikkelingen

binnen nXP. Zo heeft nXP te maken met het verschuiven van de

pensioenleeftijd, globalisering, vergrijzing, etc.  maar ook met

vraagstukken rond werving, behoud, ontwikkeling en beloning

van medewerkers in relatie tot de activiteiten binnen nXP 

nederland. 
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Centraal thema in de cao is steeds de invulling van goed 

werkgeverschap. en hoewel over de uitwerking hiervan door de

betrokken partijen soms heel verschillend wordt gedacht zijn we

het eens dat het belangrijk is dat medewerkers hun talenten 

optimaal kunnen benutten en de mogelijkheid krijgen om zich

(verder) te ontwikkelen. 

daarom is in de cao – mede op initiatief van de onder-

nemingsraad - afgesproken om aandacht te schenken aan 

persoonlijke ontwikkeling en employability. 

hierop aansluitend biedt nXP je vanaf deze week – via een 

externe website - de mogelijkheid tot het invullen van een loop-

baan-Indicator. hiermee krijg je inzicht in je loopbaansituatie, je 

arbeidsmarktpositie en mogelijke aandachtspunten t.a.v. jouw

loopbaansituatie. bovendien helpt dit je na te denken over je

toekomst, of die in je huidige functie ligt of ergens anders, en

welke stappen je zou kunnen nemen (bijvoorbeeld het volgen

van trainingen, opleidingen of ontwikkeltrajecten) om je 

inzetbaarheid en loopbaankansen te vergroten.

binnen ongeveer een week na het invullen van de vragenlijst,

ontvang je een individueel rapport en op basis van de uitkom-

sten van een loopbaanIndicator en een eventueel gesprek met

je manager en/of één van de loopbaancoaches, kun je gericht

aan de slag met je ontwikkeling. 

loopbaanIndicator is via https://www.dilemmamanager.nl/nxp/

in te vullen. de persoonlijke rapportage wordt na het invullen

binnen twee werkdagen automatisch naar het door jou opge-

geven e-mailadres verstuurd en is dan tevens via dit portaal te

downloaden. jij bent eigenaar van deze rapportage en bepaalt

zelf wie de rapportage mag zien.

..............................................................

leerlIngen weekendsChool oP 

beZoek bIj nXP

‘waar kan ik deze elektronica kits kopen?’ 

twee weken geleden ontving nXP de leerlingen van de ICm

weekendschool op de site in nijmegen. de ImC weekend-

school is een stichting die aanvullend onderwijs verzorgt voor

kinderen van tien tot veertien jaar. gedurende 2,5 jaar laten vrij-

willigers de leerlingen op zondagen kennismaken met een

breed scala aan beroepen. ook het onderwerp techniek staat in

het tweede jaar op het programma. nXP is daarom graag bereid

zijn steentje hieraan bij te dragen en de leerlingen in te wijden

in de wondere wereld van de chips. In een stoomcursus van een

dagdeel laten we zien wat een chip is, wat een chip kan, hoeveel

kleine details een chip bevat en hoe klein deze details moeten

zijn om te passen. dit doen we aan de hand van beproefde mo-

dules als het 'waar Zit een Chip In' spel, de klokhuis-bingo en de

‘Plot aan de muur’ workshop. eén leerling had al snel door 

waarom miniaturisatie belangrijk is want anders zou zijn smart-

phone twee bij twee meter zijn.

..............................................................

de nXP eXCedent PensIoenregelIng

VanaF 1 janUarI 2016 bIj abn amro

PensIoenen

op 19 november organiseert nXP bijeenkomsten in nijmegen

waar we voorlichting zullen geven over de overgang per 

1 januari 2016 van de managed defined Contribution (“mdC”)

excedent pensioenregeling bij Zwitserleven naar de defined

Contribution (“dC”) excedent pensioenregeling bij abn amro

Pensioenen. de deelnemers aan de Zwitserleven pensioen-

regeling hebben allen een uitnodiging ontvangen. als u dit

leest, hebben in eindhoven al 3 bijeenkomsten plaatsgevonden

op 16 november.

de excedent regeling blijft in grote lijnen dezelfde. de bereke-

ning van de premie blijft hetzelfde, en het pensioenreglement

verandert alleen op een aantal (technische) details. 

Per 1 januari 2016 zal nXP de pensioenpremie voor u op maan-

delijkse basis betalen aan abn amro Pensioenen. U kunt een
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keuze maken tussen een vooraf gekozen beleggingsprofiel of

een meer individueel profiel.

In 2015 was het nog niet mogelijk een netto pensioenregeling

aan te bieden voor het deel van het pensioengevend salaris

boven € 100.000. In 2016 zal het wel mogelijk zijn om uit de netto

benefit en pensioen toeslag (indien van toepassing) in te leg-

gen tot het fiscale (netto) maximum.

een expert van abn amro Pensioenen zal uitleg geven over

o.a. de volgende onderwerpen:

• hoe ziet mijn pensioenregeling eruit?

• de verschillende onderdelen en welke keuzes heb ik?

• wat is netto pensioen en hoe werkt dat?

• het werknemersportaal en de pensioenplanner

• de planning en tijdslijnen

• Quick reference card (belangrijkste actiepunten voor 

de deelnemer)

Voor de volledigheid geven we hier de plaats en tijden van de

bijeenkomsten in nijmegen op 

19 november:

Filmzaal Fb 2.065

08:30 – 10:00 uur, 10:00 – 11:30 uur, en 15:00 – 16:30 uur.

na de bijeenkomsten zal iedere deelnemer een kopie van de

presentatie ontvangen. eind november / begin december zal de

deelnemers meer info worden gezonden over het proces van

overgang en de waardeoverdracht van Zwitserleven/dimensio-

nal naar abn amro Pensioenen.

..............................................................

ZeVenheUVelenlooP ondanks

regen en wInd sPortIeF sUCCes

afgelopen zondag vond in nijmegen alweer de 32ste editie van

de Zevenheuvelenloop plaats. meer dan 33.000 hardloopfana-

ten verschenen onder natte weersomstandigheden aan de start

waaronder 46 nXP-ers.

sPortIeF sUCCes Voor nXP-loPers

de bedrijvenloop werd gewonnen door een team van de 

radboud UmC. nXP verscheen met 5 teams aan de start. na 

afloop bleek dat zij de prestatie van vorig jaar gemiddeld had-

den overtroffen. het eerste team eindigde op de 32ste plaats

(van de 637 deelnemende teams), het tweede team op de 56ste

plaats en het derde team op plaats 81. de beste nXP deelnemer

was rachid el wafaoui die de 15 km liep in een tijd van 1:00:57.

bijzondere vermelding is op zijn plaats voor Carsten deuper die

1:07:37 liep - een verbetering van ruim 25 minuten ten opzichte

van vorig jaar.

..............................................................

soCIaal jaarVerslag 2014

het is in onze organisatie goed gebruik jaarlijks te rapporteren

over het sociale beleid van nXP nederland. belangrijke 

maatregelen, opmerkelijke gebeurtenissen en de inzet van vele

collega’s passeren de revue. dit vullen we aan met statistische

gegevens over het personeelsbestand.

het sociaal jaarverslag 2014 vind je op onze hr-Portal:

http://www.hrpersonal.nxp.com/login/
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